
P R O T O K Ó Ł Nr XXXVI/09 
 

z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 11 września 2009 roku w sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy Mokrsko  pod przewodnictwem pani Sabiny Sokół – 
Przewodniczącej Rady Gminy 
 
 
Ustalona liczba radnych – 15  
Faktyczna liczba radnych – 15 
Liczba radnych obecnych na sesji – 15 
 
Radni obecni na sesji Rady Gminy: 
1. Braliński Zbigniew 
2. Gładysz Irena 
3. Grześlak GraŜyna 
4. Juszczak Jan 
5. Kmiecik Jan 
6. Majtyka Grzegorz 
7. Mielczarek Marek 
8. Piśniak Arkadiusz 
9. Podyma Zbigniew 
10.Rzepka Wiesław 
11.Słowik Zdzisław 
12.Sokół Sabina 
13.Strózik Teresa 
14.Szaniec Wojciech 
15.Wolna Genowefa 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
1.Tomasz Kącki  - Wójt Gminy 
2.Nagła Renata  - Skarbnik Gminy 
3.Małgorzata Stanek   – Sekretarz Gminy 
4.Marczak Beata   – Kierownik Referatu Funduszy, Zamówień Publicznych i 
                                                     Działalności Gospodarczej w Urzędzie Gminy 
5.Braliński Stanisław  – sołtys sołectwa Motyl 
6.Ciura ElŜbieta  -  sołtys sołectwa Mątewki 
7.Komor Danuta  - sołtys sołectwa Mokrsko II 
8.Czart Wiesława   - sołtys sołectwa Chotów 
9.Zbigniew Szkudlarek  – sołtys sołectwa Komorniki 
10.Wróbel Stanisław  - sołtys sołectwa Brzeziny 
 
 

 
Porządek obrad sesji: 

 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2.Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
3.Podjęcie uchwał w sprawie: 
   a/ zmian w budŜecie gminy na 2009r 



   b/ zatwierdzenia projektu: „SZKOŁA Z PERSPEKTYWĄ – Wysoka jakość oświaty w 
       gminie Mokrsko” w ramach Poddziałania 9.1.2 Priorytetu IX Programu Operacyjnego 
       Kapitał Ludzki 2007-2013 

      4.Zamknięcie obrad sesji 
 
 

P u n k t  1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 

Pani Sabina Sokół, Przewodnicząca Rady Gminy  otworzyła XXXVI nadzwyczajną sesję 
Rady Gminy. Powitała wszystkich obecnych stwierdzając iŜ jest wymagane kworum radnych 
do podejmowania uchwał i wniosków. Następnie poinformowała iŜ sesja została zwołana na 
wniosek Wójta Gminy z dnia 8 września 2009r. /wniosek został odczytany/. 
 
 

P u n k t  2 
 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 
 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono radnych: 
- radnego Podymę Zbigniewa 
- radną Wolną Genowefę 
- radnego Mielczarka Marka 
 
Zaproponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków Rada Gminy przyjęła. 
 
 

P u n k t 3 
 

Podjecie uchwał w sprawie: 
 

a/ zmian w budŜecie gminy na 2009 rok 
 
Głos zabrała pani Renata Nagła – Skarbnik Gminy 
Zmiany w budŜecie gminy proponowane do uchwalenia na bieŜącej sesji polegają na 
wprowadzeniu dotacji pos tronie dochodów i w związków z tym dokonania stosownych 
wydatków, i tak: 
Dział 801 – Oświata i wychowanie 

Zwiększa się dochody bieŜące o kwotę 4.500 zł. Jest to dotacja na dofinansowanie zadań 
własnych pozyskanych z innych źródeł. Przedszkole Publiczne w Krzyworzece pozyskało 
4.500 zł na projekt „Radość Działania”. Środki te przeznaczone są na  plac zabaw. 
Dział 852 – Pomoc społeczna 
Otrzymaliśmy pismo od Wojewody przyznające nam dotacje na rozbudowę Środowiskowego 
Domu Samopomocy i dostosowanie istniejącego obiektu do obowiązujących standardów w 
kwocie 150 tys. zł. Dotację tą wprowadza się po stronie  dochodów  majątkowych. 
W dochodach bieŜących wprowadza się dotacje rozwojową na realizacje projektu „Pomocna 
Dłoń” w kwocie 76.617,60 zł. 3 września br. została podpisana umowa na realizacje tego 
projektu. Jest to projekt realizowany przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Mokrsku. 



 Ogółem Dochody budŜetu gminy zwiększają się o 231.117,60 zł 
W ślad za zwiększonymi dochodami zwiększa się wydatki w tych działach o taka samą 
kwotę. 
W związku z dokonanymi zmianami dokonuje się zmiany w załączniku inwestycyjnym. 
Zmiana dotyczy poz.18 „Rozbudowa ŚDS i dostosowanie istniejącego obiektu do 
obowiązujących standardów – ŚDS Mokrsko”. Była kwota 24.400 zł / środki budŜetowe na 
opracowanie dokumentacji/,  po zmianach jest 174.400 zł. 
Zmianie ulega równieŜ załącznik 15 określający wydatki na programy i projekty realizowane 
ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności. 
Dochodzi punkt 2.4 - jest to Program Operacyjny Kapitał Ludzki Projekt VII Promocja 
integracji społecznej, Działanie 7.2. Przeciwdziałanie wykluczeniu i wzmocnienie sektora 
ekonomii społecznej, nazwa projektu „Pomocna dłoń” – wartość projektu 183.192,00 zł. 
Całkowita wartość wszystkich projektów - 1.831.055,51 zł, w tym środki z budŜetu gminy 
247.765,88 zł, a  środki z budŜetu UE  1.583.289,63 zł. 
  
Dyskusja: 

Radny Majtyka –   na jednej z poprzednich sesji pan Wójt mówił, Ŝe mamy otrzymać środki 
na rozbudowę ŚDS. Co z pozostałą  częścią budynku. Z czego będzie sfinansowane piętro, 
gdzie są pomieszczenia szkoły? 
Pani Skarbnik -  rozmawiałam dzisiaj rano  z panem Wójtem, który powiedział, Ŝe w  umowie 
będzie zapisane, Ŝe w tym roku wydatkowane zostanie 150 tys. zł brutto a reszta płatności 
będzie w roku przyszłym. Na temat zakresu prac nie rozmawialiśmy. 
 
PoniewaŜ więcej zapytań nie było, Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie projektu 
uchwały /zał. Nr 1/ 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXXVI/188/09 w sprawie zmian w 
budŜecie gminy na 2009 rok 
 
b/ zatwierdzenia projektu „SZKOŁA Z PERSPWEKTYWĄ – Wysoka jakość 
oświaty w gminie Mokrsko” w ramach Poddziałania 9.1.2.Priorytetu IX 
programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 
 
Głos zabrała pani Beata Marczak 
Projekt „SZKOŁA Z PERSPEKTYWĄ – wysoka jakość oświaty w gminie Mokrsko jest  w 
100% dofinansowany przez Program Operacyjny Kapitał Ludzki w ramach poddziałania 9.1.2 
Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 
zmniejszenie róŜnic w jakości usług edukacyjnych. Kwota projektu wynosi 1.491.585,46 zł. 
Okres realizacji projektu  to okres od 11.09.2009 – 31.05.2011.  Jest to projekt realizowany w 
trybie konkursowym. W związku z ogłoszeniem konkursu wpłynęło  ponad 280 wniosków od 
róŜnych szkół i organów prowadzących. Nasz projekt znalazł się na 22 miejscu w 
województwie łódzkim. 
Projekt  był szeroko konsultowany z dyrektorami wszystkich szkół. Dyrektorzy decydowali 
jakie zajęcia w ramach projektu  powinny być realizowane. Aby projekt mógł uzyskać 
dofinansowanie najpierw były przygotowywane programy rozwojowe szkół. 
Do głównych działań projektu moŜna zaliczyć zajęcia kładące nacisk na kształcenie 
kompetencji kluczowych. Są to zajęcia z zakresu technologii informacyjnej, języków obcych, 
są zajęcia z przedmiotów ścisłych, zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze. Dla klas 1-3 są zajęcia 
logopedyczne i zajęcia korekcyjno- kompensacyjne. 



Celem ogólnym projektu jest wyrównywanie szans edukacyjnych i zmniejszenie dysproporcji 
w osiągnięciach edukacyjnych dla 431 uczniów z 5 szkół podstawowych i 1 gimnazjum z 
gminy Mokrsko.  
 W ramach programu: 
- dla 220 uczniów będzie to rozwijanie kompetencji kluczowych przyrodniczo-
matematycznych, informatycznych, posługiwanie się językami obcymi w ramach  
interdyscyplinarnych zajęć pozalekcyjnych realizowanymi metodami aktywnymi;  
- dla 117 uczniów będzie to umoŜliwienie zlikwidowania opóźnień w uzyskaniu osiągnięć 
edukacyjnych wynikających z podstawy programowej  dla danego etapu edukacyjnego na 
pozalekcyjnych zajęciach dydaktyczno-wyrównawczych;  
- dla 45 uczniów u których stwierdzono specyficzne trudności w uczeniu się będą specjalne 
zajęcia pozalekcyjne korekcyjno-kompensacyjne; 
- dla 39 uczniów z zaburzeniami mowy będzie udzielane specjalistyczne wsparcie na 
zajęciach pozalekcyjnych  z logopedą. 
W kwocie  projektu 1.491.585,46 zł mieści się kwota  480.408 zł  za wynajem sali. Są to 
dodatkowe pieniądze dla budŜetu gminy. Zajęcia będą się odbywały w szkołach i za wynajem 
sali zapłaci Urząd Marszałkowski z środków europejskich. Ponadto w ramach projektu 
zostaną zakupione pomoce za kwotę ok.90 tys. zł. Propozycje dyrektorów odnośnie zakupu 
pomocy dydaktycznych zostały wszystkie uwzględnione.  Urząd Marszałkowski nie 
kwestionował Ŝadnego wydatku zapisanego w  budŜecie projektu. Za ponad 63 tys. zł  zostaną 
zakupione tablice interaktywnych dla wszystkich szkół. Oprócz tego zostanie wyposaŜone 
pomieszczenie na biuro projektu za kwotę 6 tys,zł. Zostaną zakupione meble oraz laptop wraz 
z oprogramowaniem. Dodatkowa wartością projektu są fundusze projektu na koszty pośrednie 
projektu  - 163.880 zł / telefony, koszty biurowe, dodatkowe wynagrodzenia dla osób 
zajmujących się projektem/. 
W ramach projektu przewidziane jest 6.864 godzin zajęć lekcyjnych dla uczniów. 
 

Dyskusja 

Radny Piśniak -  okres realizacji projektu ma być od 11.09.09r, czyli od dzisiaj. Kiedy 
faktycznie zajęcia będą się odbywały. 
Pani Marczak -  lista rankingowa została ogłoszona pod koniec sierpnia br. Podjęliśmy 
wówczas dyskusję z Urzędem Marszałkowskim  kiedy moŜe być wprowadzony projekt do 
realizacji. Otrzymaliśmy ostatnio pismo, Ŝe w ciągu 3 dni musimy uzupełnić wszystkie 
dokumenty. Jest nacisk ze strony Urzędu na szybkie wydawanie środków. Zajęcia mają się 
rozpocząć od października. Dzisiaj na godzinę 11 jest przewidziane spotkanie z dyrektorami 
szkół. O tej informacji teŜ jeszcze nie wiedzą. My otrzymaliśmy pismo, Ŝe w ciągu 3 dni  
łącznie z Uchwałą mamy dostarczyć komplet dokumentów, w przeciwnym wypadku mogą  
odebrać to jako rezygnację z  dofinansowania. Więcej szczegółów będziemy znać po 
spotkaniu z dyrektorami ale jest wskazanie na to aby wprowadzić zajęcia od 1 października. 
Radna Grześlak – moŜe pan Piśniak wie czy te zajęcia pozalekcyjne będą prowadzić 
nauczyciele z naszych szkół tak?  
Radny Piśniak – nie wiem, bo szczegółów tego projektu nie znam.  Było to przygotowywane 
przez dyrektorów, tak więc zakres i tematyka tych zajęć i kto będzie prowadził, ale 
najprawdopodobniej będą prowadzić ci co są zatrudnieni.  
Pani Marczak – ostatecznie o zatrudnieniu będzie decydował dyrektor. Nauczyciel będzie 
musiał standardowo spełniać wszystkie wymogi związane z Kartą Nauczyciela. Na pewno 
zajęcia logopedyczne będzie musiał prowadzić nauczyciel, który  ma skończone studia 
podyplomowe z zakresu logopedii. Nie wiem jak będzie wyglądało w przypadku zajęć 
korekcyjno-kompensacyjnych. 



Radna Grześlak – odnośnie zajęć pozalekcyjnych wiadomo, Ŝe będzie dodatkowe 
wynagrodzenie dla nauczyciel czy to będzie z tych środków przyznanych czy z naszych 
środków? 
Pani Marczak – dodatkowe wynagrodzenie będzie tylko jest przewidziane oczywiście w 
ramach projektu budŜetu. W  100% projekt jest finansowany przez Program Operacyjny 
Kapitał Ludzki, z załoŜenia nie powinniśmy dołoŜyć nawet złotówki do realizacji tego 
projektu. Jest to kwota 480 tys. zł która wpłynie na konto budŜetu gminy i będzie 
rozdysponowana zgodnie z dyspozycją pani Skarbnik, państwa radnych i pana Wójta. Projekt 
jest bardzo dokładnie napisany i ma bardzo szczegółowy budŜet. Projekt zajmuje 70 stron  
gdzie kaŜda pozycja budŜetowa jest wyznaczona i musi być bardzo dokładnie rozliczona, 
więc środki na podstawie not obciąŜeniowych będą wpływały do budŜetu gminy.  
Radna Grześlak – liczbę tych uczniów określali dyrektorzy? 
Pani Marczak – tak, były organizowane spotkania w trakcie konsultacji projektu bo projekt 
składaliśmy do 31 marca. Projekt ten był dokładnie konsultowany  z dyrektorami szkół to oni 
podali nam liczbę zajęć, rodzaj zajęć równieŜ i pomoce dydaktyczne ze wskazaniem 
dyrektorów szkół. ZaleŜało nam by projekt ten był odpowiedzią na rzeczywiste potrzeby nie 
wymyślone przez nas, czyli osoby które nie pracują w oświacie. Dlatego teŜ jest on głęboko 
skonsultowany, tak więc to co dyrektorzy wskazali jest to wpisane tak jak nam podali.  
Radny Szaniec – za realizację tych zajęć będzie odpowiedzialny dyrektor danej szkoły. 
Dyrektorzy zobowiązują się do tego, Ŝe zajęcia będą się odbywać jak obowiązuje prawo i 
godziny. śeby nie było jak nieraz się słyszy, Ŝe jeden nauczyciel dostał pieniąŜki na jakieś 
koło,  a drugi nie,  dlaczego on a nie ja. śeby to było kontrolowane i Ŝeby nie było później 
niedomówień. 
Pani Marczak – projekt jest bardzo szczegółowo zaplanowany, ma równieŜ wskazaną 
strukturę zarządzania projektem, tam jest koordynator, asystenci ds. rozliczeń, są dodatki do 
osób, które będą naliczały wynagrodzenia, księgowały itd. i są wynagradzani w 100% 
wszyscy nauczyciele. Jest powołany zespół merytoryczny, w skład którego będą wchodzili 
dyrektorzy i oni będą zarządzali w ramach swojej placówki całością projektu, a nad tym 
będzie czuwał koordynator i od nas sprawami finansowymi pani skarbnik. Odpowiedzialny 
najbardziej za realizację projektu jest oczywiście pan wójt, więc nie ma tutaj Ŝadnej 
przypadkowości. Ten projekt musi być jak wszystkie projekty realizowane z POKL w bardzo 
skrupulatny sposób rozliczony z dokładnością do 1 grosza. KaŜda osoba, która w projekcie się 
pojawi i będzie miała podpisaną umowę z panem wójtem, będzie musiała zostać rozliczona 
zgodnie z zaplanowanym w budŜecie projektu zestawieniem kosztów. 
Przewodnicząca Rady – reasumując pani kierownik, która szkoła co sobie zaplanowała to 
będzie realizowane? 
Pani Marczak – tak 
Radny Majtyka – czy po zakończeniu projektu będzie jakieś podsumowanie wyników, co 
dzieci wyniosły z tego? 
Pani Marczak – wymogi wynikające z programu w ramach projektu nakładają na beneficjenta 
obowiązek ciągłego monitorowania projektu. Będzie to szereg dokumentacji, których 
będziemy Ŝądać od nauczycieli prowadzących, od dyrektorów, ewidencję uczniów  na tych 
zajęciach, monitoring samej obecności, zestawienia związane z obecnością ucznia, 
nauczyciela. Raz w miesiącu będzie się spotykał zespól składający się z wszystkich 
dyrektorów i omawiał etapy związane z realizacją projektu, mówił o ewentualnych 
zagroŜeniach i omawiał wszystkie problemy. Oprócz tego jest robiona ewaluacja i monitoring 
rezultatów twardych i miękkich. My z tych rezultatów musimy się wywiązać, jeśli by tak nie 
było to musielibyśmy oddać dofinansowanie. JeŜeli my zakładamy tylu uczniów i 
podniesienie ich kompetencji z takiego przedmiotu to na początku musi być zrobiony test 
kompetencji danego ucznia,  a potem po odejściu tego ucznia z projektu. W zaleŜności od 



tego czy to będzie uczeń gimnazjum, który odejdzie juŜ nam po roku czy inny uczeń, który 
moŜe nam odejść dopiero po 2 latach, jak zakończy się projekt musimy zmierzyć jego wiedzę 
czy rzeczywiście wzrost takiej kompetencji nastąpił. Jeśli chodzi o klasy 1-3 w szkołach 
podstawowych testy będą robić poprzez diagnozę logopedy i osób, które będą prowadzić 
zajęcia korekcyjno-kompensacyjne. JuŜ ankiet dla samych klas 1-3 ze względu na ich wiek 
nie będzie ale kaŜdy uczeń będzie mógł się wypowiedzieć o projekcie, będzie miał taki 
obowiązek jako uczestnik czy jest zadowolony z projektu, z prowadzącego, jak wygląda jego 
realizacja. Takie obowiązki będzie na nas nakładała umowa.  
Wójt Gminy  – projekty z Kapitału Ludzkiego niosą róŜne rzeczy. Pierwsza to jest zysk 
ogólny dla gminy, bo coś się dzieje. Zyski są bardzo róŜne, z jednej strony moŜna powiedzieć, 
Ŝe odbyły się jakieś zajęcia, ostatnio ludzie zostali przeszkoleni, niektórzy dzięki temu 
napisali jakiś projekt, wyjechaliśmy coś zobaczyliśmy, kupiliśmy jakiś sprzęt – teoretycznie 
jest tak zawsze. Drugie bardzo waŜne pojawiają się rzeczy i w tym projekcie one są bardzo 
akcentowane są to wynagrodzenia. Nikt nic nie będzie robił „za darmo”  i wynagrodzenia 
zaczynają się na poziomie zarządzających, od wójta, pani skarbnik od osób, które będą w 
projekt zaangaŜowane. Będzie dodatek pienięŜny dla dyrektorów, którzy będą tzw. 
menadŜerami w swojej szkole, a takŜe dla nauczycieli, którzy będą chcieli brać udział w tym 
projekcie. Układ w tym projekcie jest taki, Ŝe 1/3 mogą być wynagrodzenia 1/3 rzeczy 
związane z róŜnymi opłatami np. czynszami za wynajem sal i 1/3 – na edukację – pomoce i 
materiały, które są przeznaczone na to działanie. Jak to się ułoŜy to się okaŜe na końcu. Takie 
jest załoŜenie w projekcie. Jest moŜliwość wpływu do budŜetu środków finansowych i 
podratowanie niektórych kieszeni jeŜeli uwaŜają, Ŝe są słabo wynagradzane. NajwaŜniejsze to 
stworzenie nowej jakości czy perspektywy dla dzieci, Ŝeby coś więcej wyniosły z nauki. Na 
pewno organizacyjnie będzie to trudne bo pewnych rzeczy nie da się juŜ teraz zrobić tylko w 
czasie godzin lekcyjnych. To powinny być lekcje po godzinach, być moŜe w soboty. Być 
moŜe gmina będzie miała dodatkowy wydatek, Ŝeby te dzieci odwozić, logistycznie dzisiaj 
mamy w tej sprawie spotkanie z dyrektorami i będziemy nad tym dyskutować, ale na końcu i 
tak nas z tego będą rozliczać. Rozliczenie wniosku jest dwukrotne, pierwsze być moŜe 
najłatwiejsze to jest przedstawienie merytorycznych zysków, a to zawsze moŜna przedstawić. 
Drugie rozliczenie finansowe jest gorsze. W przypadku Wiejskiego Lidera Szansa na 
aktywizację rozliczenie ostateczne było prawdopodobnie za czwartym razem. 
Pani Marczak – skończyliśmy 17 czerwca. Wniosek o płatność składa się nie rzadziej niŜ raz 
na kwartał więc pierwszy  wniosek o płatność, który był złoŜony w maju po trzeciej lub 
czwartej weryfikacji uzyskał w tej chwili akceptację  Czekamy teraz na zaakceptowanie 
całości. Uwagi są bardzo drobiazgowe ale są.  Wniosek o płatność realizuje się od złoŜenia 
wniosku o płatność do jego akceptacji, jest to około 2 miesięcy.  Jest to duŜy nakład pracy, 
ogromna biurokracja związana z udokumentowaniem naszego projektu, zarówno od strony 
merytorycznej jak i finansowej. Jest to niezwykle angaŜujące dla osób, które będą się tym 
zajmować i niezwykle waŜne, bo podlega kontroli. Po pierwsze w trakcie realizacji projektu 
moŜemy mieć kontrolę a  po drugie co kwartał mamy kontrolę polegającą na tym, Ŝe wniosek 
jest sprawdzany jak przechodzi i dopiero dostajemy następną zaliczkę, bo wniosek będzie 
zaliczkowany.  W tej chwili harmonogram płatności mamy przygotowany w ten sposób, Ŝe 
chcielibyśmy raz na rok dostać środki i rozliczać co 3 miesiące. Czy taka forma uzyska 
akceptację Urzędu Marszałkowskiego jeszcze nie wiemy. Chcielibyśmy tak, bo przynajmniej 
byłaby płynność finansowa w projekcie co dla nas jest waŜne. Jeszcze czeka nas kontrola po 5 
latach. Dokumentacja z projektu uzyskanego ze środków z Unii Europejskiej musi być 
przechowywana do 2020 r. i podlega bardzo dokładnej kontroli, weryfikacji, równieŜ 
wszystkie postępowania przetargowe, np. na odnowę wsi cały przetarg trzeba wysłać do 
Urzędu Marszałkowskiego i mają 60 dni na jego zweryfikowanie. KaŜda realizacja projektu, 



kaŜde pozyskanie środków wiąŜe się z niesamowitą biurokracją i rozliczaniem projektu. 
Donator daje pieniądze ale w zamian ma bardzo ścisłe i wysokie wymagania.  
Wójt Gminy – najprościej tłumacząc, Ŝeby nie mieć problemów nie powinniśmy nic napisać i 
mielibyśmy spokój. Wydaje mi się, Ŝe jeŜeli moŜna z czegoś skorzystać to warto. Przez jakiś 
okres czasu to co się nazywa stwarzaniem szansy, zwłaszcza dzieciom moŜe się pojawić i 
moŜe przyniesie efekty na później, a przede wszystkim ktoś będzie mógł powiedzieć, dzieci 
teŜ, Ŝe warto w tej gminie zostać, bo coś się tutaj dzieje, a nie wyjechać jak się jeszcze 
wykształcenie zdobędzie. Spróbować warto choć będą problemy. W zasadzie jest to oddzielny 
budŜet gminy na 1,5 mln zł, który bardzo szczegółowo z paragrafami trzeba rozliczyć.  
Przewodnicząca Rady  – moŜemy się cieszyć, Ŝe taki wniosek został złoŜony i Ŝe udało się 
gminie pozyskać takie środki. Na pewno będą problemy, nie będzie łatwo z tym rozliczaniem 
jak panie mówią ale na pewno warto, Ŝeby ci najmłodsi obywatele naszej gminy mieli z tego 
poŜytek.  
 
PoniewaŜ więcej głosów w dyskusji nie było, Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Uchwał i 
Wniosków o przedstawienie projektu uchwały. /zał. Nr 2 /. 
 
Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę Nr XXXVI/189/09 w sprawie 
zatwierdzenia projektu: „SZKOŁA Z PERSPEKTYWĄ – Wysoka jakość oświaty w 
gminie Mokrsko” w ramach Poddziałania 9.1.2 Priorytetu IX Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013  
 
 

P u n k t 4  
 

Zamknięcie obrad sesji 
 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła wyczerpanie się porządku obrad, podziękowała  wszystkim 
za udział i następnie zamknęła obrady XXXVI sesji Rady Gminy . 
 
Na dzisiejszej sesji zostały podjęte następujące uchwały stanowiące integralną część 
protokółu: 
- Nr XXXVI/188/09 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok 
- Nr XXXVI/189/09 w sprawie zatwierdzenia projektu: „SZKOŁA Z PERSPEKTYWĄ – 
Wysoka jakość oświaty w gminie Mokrsko” w ramach Poddziałania 9.1.2 Priorytetu IX 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
 
Protokółowała:      Przewodnicząca Rady 
 
Ewa Jędrzejak               Sokół Sabina 
 
 
 
 



Protokół niniejszy obejmuje: 
1.Streszczenie przebiegu obrad sesji od strony 1 - 7 
2.Podjęte uchwały  
3.Załaczniki jak niŜej 
 
Lp Treść załącznika Ilość stron 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 

rok. 
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2. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu: „SZKOŁA 
Z PERSPEKTYWĄ – Wysoka jakość oświaty w gminie 
Mokrsko” w ramach Poddziałania 9.1.2 Priorytetu IX 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 
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